
Bestyrelsesmøde ABAF 02.06.20 
Til stede: Julie, Asmund, Karin og Hanne 

Shelterpladsen. 
Den er velbesøgt. Der er mange der ringer for at afklare forhold omkring deres overnatning.  

Der er et problem omkring brænde. Det skal afmærkes tydeligere hvorfor noget brænde der kan bruges frit 

af. Karin gør det i morgen. Tove og Michael har mistet en del brænde fra deres stak på pladsen. 

Vi skal have skaffet noget mere brænde til shelterne. 

Nogle af de nærmeste naboer er generet af de mange gæster. Vi vælger at booke alle shelterne 2 

weekender om måneden til aktiviteter for ABAF for at mindske belastningen. Hvis man som medlem af 

ABAF skal bruge sheltere nogle af de dage, kan man kontakte Julie. 

Legepladsmøde 
Der var fint fremmøde og en legepladsgruppe er etableret.  

Rutsjebanen er sat op. Farten er åbenbart lidt voldsom, så hældningen skal lige mindske.  

Der var god energi og mange idéer. Gruppen bevilges i første omgang 5.000. 

Bankskifte 
Asmund har fået tilvejebragt alle de nødvendige papirer, som er en forudsætning for at Arbejdernes 

landsbank vil optage os som kunder. Vi skifter pr. 1. juni. 

Fabulas 
Julie er blevet kontaktet af Ugebladet og har udtalt sig på vegne af ABAF. Vi er helt på linje. 

Vi overvejer vores rolle i de forskellige byggeprojekter i byen. Vi forholder os neutrale som gruppe, men vil 

gerne være på forkant og orienteres når der sker nyt. 

Julie skriver til sine kontakter i kommunen og gør opmærksom på, at vi regner med at blive løbende 

orienteret om nye tiltag i processen. 

Generalforsamling 
Vi afventer, at det bliver lovligt. Måske holder vi generalforsamling i forbindelse med byfesten. 

Sct. Hans 
Da vi ikke må forsamles flere end 50, kan vi desværre ikke holde Sct. Hans i år. Vi overvejer forskellige 

alternative muligheder. 

Julejazz 
Det tidligere udvalg har nedlagt sig selv. Karin skriver et opslag til Alken.dk om der er nogle, der vil tage 

over. 

Ref. Hanne 


